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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tett és mit tervez a minisztérium a sportlétesítmények
akadálymentesítésének megoldása érdekében?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és
sportminiszter úrhoz . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokszor hallottuk az idei esztendőben a szlogent : 2003 a fogyatékkal élők
európai éve . Sokszor sokan hivatkoztak erre, de igazán az emberek nem tudják,
hogy mi is történt valójában a fogyatékkal élők vagy a fogyatékos gyermekeiket
nevelő szülők helyzetének könnyítése érdekében. Inkább azt érzik minden nap,
hogy ezen a területen óriási a lemaradásunk a világ fejlettebb régióihoz képest .

Sokszor hallottuk azt is, hogy a sport sokat segít a fogyatékos emberek
társadalmi beilleszkedésében .

Nagyon sokan keresnek meg választókerületi irodámban is konkrét ügyükkel,
ezért kérdezem Öntől a következőket :

Mit tett és mit tervez a minisztérium a sportlétesítmények
akadálymentesítésének megoldása érdekében?

KI7019 .

Írásbeli kérdés

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2003 . december 15 .

Tisztelettel :
Zsigó Róbert
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